
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 1. marts 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 421
Er det ministerens opfattelse, at det i dag i optimal grad lykkes at gøre hel-
bredsoplysninger fra asylcentrene tilgængelige for læger og sygehuse, når tid-
ligere asylansøgere har fået opholdstilladelse og er under integration i en
kommune, hvilke eventuelle vanskeligheder ligger i processen, og hvad agter
ministeren eventuelt at foretage for at afhjælpe disse vanskeligheder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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